

Protokoll Skogs nätverksårsmöte oktober 2017-10-29. Plats: Biotopia, Uppsala
Närvarande: Isak Vahlström, Johanna Eriksson, Anton Gustafsson, Disa Rikhardsdottir,
Ingemar Södergren, Linda Johannesson, Lovisa Helmius, Leon Afshai.

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas.

§2 Val av mötesfunktionärer

Beslut: Johanna valdes till mötesordförande, Isak Vahlström till mötessekreterare och Anton Gustafsson till justerare.

§3 Fråga om mötet behörigen utlysts

Enligt våra stadgar ska tid och plats för årsmötet meddelas nätverkets medlemmar samt riksstyrelsen senast 2 veckor i förväg.

Beslut: Årsmötet ansåg att mötet behörigen utlysts.

§4 Val av nätverksorganisatörer

Valberedningen (Ingemar Södergren) lade fram förslag på tre nätverksorganisatörer: Isak Vahlström, Linda Johannesson och Tobias Pettersson.

Beslut: Årsmötet valde Isak Vahlström, Linda Johannesson och Tobias Pettersson till nätverksorganisatörer för Fältbiologernas skogs nätverk.

§5 Val av valberedning.

Beslut: Ingemar Södergren, Johanna Eriksson och Anton Gustafsson valdes till valberedning.

§5 Motioner och verksamhetsförslag 2018

Inga motioner har inkommit.

Förslag på verksamhet:

- Naturskyddsföreningens skogs nätverksträff i Örebro 1-3 dec 2017. Isak skickar in en ansökan till Fältbiologernas styrelse om vi kan få bidrag för att betala den del av årsmötet som Naturskyddsföreningen inte betalar.
- RÅM. Eventuellt kommer det bli någon kampanj för ett ämne det kommande året. Vi skickar in en motion om att detta ämne blir skog. Vill vi vara på årsmötet och göra reklam för skogs nätverket?
- Våraktivitet. Förslaget är Söderåsen i Skåne. Johanna kollar med någon lokal klubb i Skåne om de vill hjälpa till med arrangemanget.
- Vi siktar på att ha en inventeringsresa.
- Nätverksårsmöte september eller oktober 2018.

§ 6 Övriga frågor

6.a Kommande inventeringsresan.

Planering av kommande inventeringsresa. Som syfte diskuterades att granska Skogsstyrelsen och avverkningar de godkänner i fjällnära skog. Vilket område vi ska vara i diskuterades också. Kanske bör vi försöka vara i tallskog. Tips om plats kanske vi kan få från Naturskyddsföreningens skogs nätverk. Det diskuterades också om vi bör ha inventeringsresan vid planerade gruvan vid Laver, Älvsbyn.

6.b Uppföljning av årets inventeringsresa.

Hur ska vi sprida vårt resultat? Engelsk översättning av rapport. Vi kan få hjälp med engelsk översättning av rapporten och var vi kan sprida. Rapporten (på svenska) är snart klar.

6.c Söka pengar

Nätverksorganisatörerna söker pengar till inventeringsresan från Alvins fond (OBS sista ansökningsdag 31 december) samt från riksstyrelsen. Statligt bidrag för ideella miljöorganisationer, tidigare sista ansökningsdag.

6.d Hur ska nätverket hållas aktivt?

- Ha en tydlig kommunikationsplan. Vad innebär det? Malin kanske vill att vi ska vara överens med resten av Fältbiologerna t.ex. hur vi skriver rapporter. Få hjälp av Malin med den?
- Synas på RÅM.
- Interna maillistan. Nätverksorganisatörerna kan rensa den interna maillistan.

6.e Politisk påverkan

Skicka iväg pressmeddelandet samtidigt som vi släpper inventeringsrapporten.

6.f Skogspolitiskt program

Bör vi förändra det skogspolitiska programmet något? Bör vi skriva referenser i vårt skogspolitiska program. Kanske något det borde ske en workshop kring.

6.g Vill vi göra något med vattennätverket? Kanske titta på en myr (med skog runt) i Norrland.

§7 Mötets avslutande

Johanna förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet
Isak Vahlström

Ordförande
Johanna Eriksson



Justerare
Anton Gustafsson

